
I30尾灯 汽车尾灯 I30

产品名称 I30尾灯 汽车尾灯 I30

公司名称 台州市黄岩地久汽车材料有限公司

价格 .00/个

规格参数 类型:汽车尾灯
品牌:I30
型号:I30-02

公司地址 台州市黄岩北洋镇后窑村

联系电话 86 576 84963228 13362685188

产品详情

类型 汽车尾灯 品牌 I30
型号 I30-02 光源功率 无（W）
电压 无（V） 外形尺寸 无（mm）
电流 无（A） 使用寿命 100000（小时）
材质 无 光通量 无
光源 无 色温 无
颜色 无 适用车型 I30
产地 无 配件编号 92401-1Z000 92402-1Z000

尾灯 tail lamp

92401-1z000

92402-1z000

 台州市黄岩地久汽车材料有限公司是一家专业从事汽车车灯及内外饰件、塑料模具设计、制造、注塑
加工为一条龙的私有企业。本公司引进模具加工中心、慢走丝线切割机、注塑机等先进的模具加工设备
，并拥有一支具有丰富实战经验和产品设计能力的技术、工程师队伍，为产品的注塑加工提供可靠的品
质保证和技术支持。目前本公司模具和产品已出口韩国、印尼、泰国、台湾等多个国家和地区。

 诚信是我们的宗旨，创新是我们的目标。我们充满自信、不断进取，为不断挑战和创新而努力，最终
达到与广大客户携手并进、互惠互利、共同发展的目的，共创辉煌。

 taizhou huangyan dijiu automobile parts co.,ltd. is a privately-owned specialist manufacturer and designer of
automobile lamp and interior/exterior trimming as well as plastic moulds. our machining centers, slow-feeding wire-



cut machines, injection machines amongst other state-of-the are equipment, and our technical team consisting of
engineers with extensive practical experiences and product design capabilities, have ensured the availability of reliable
quality control and technical support for injection moulding and mould manufacturing. now our moulds and
moulded products have been sold to korea, indonesia, thailand, taiwan and other countries and regions.

 integrity is our mission and innovation is our goal. we are fully confident, constantly progressive and making
unremitting efforts for partnership with clients to attain mutually beneficial achievements.
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